
 

 

ACTA  DE L’ASSEMBLEA D’INICI DE CURS 2021-2022 DE l’AMPA DE L’ESCOLA JOSEP GRAS 

DATA i HORA: Dimarts 30 de Novembre de 2021 a les 17:30h 

LLOC: Pati de l’escola 

ASSISTENTS: 8 famílies (5 de les quals formen part de la Junta actual de l’AMPA i 2 de la comissió 

de festes)   

ORDRE DEL DIA: 

1. Benvinguda al nou curs. 
2. Aprovació de l’acta de l’assemblea anterior. 
3. Presentació del balanç i memòria  del curs 2020/21. 
4. Constitució i aprovació de la nova Junta de l’AMPA. 
5. Servei de Menjador. 
6. Extraescolars. 
7. Torn obert de paraula. 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 

1. BENVINGUDA AL NOU CURS: Inicia l’assemblea la Presidenta Anna Almeda, 
donant la benvinguda als assistents. Es verifica que tots els assistents són socis 
de l’AMPA, i s’explica que els que no paguen la quota de soci de l’AMPA poden 
assistir a l’assemblea però no tenen dret a votar.  

 
2. APROVACIÓ DE L’ACTA DE L’ASSEMBLEA ANTERIOR:  

S’explica que l’acta de l’assemblea anterior està penjada a la web juntament amb 
la resta de documentació de la convocatòria de l’assemblea, a l’enllaç: 
https://agora.xtec.cat/ceipjosepgras/?s=Acta 

S’aprova l’acta per unanimitat dels assistents. 
 
3. PRESENTACIÓ DEL BALANÇ I MEMÒRIA DEL CURS 2020-21:  

La Tresorera Andrea Oyarce ens explica el balanç econòmic del curs passat, que 
també està penjat al web, juntament amb la memòria del curs i la resta de 
documentació de la convocatòria de l’assemblea, a l’enllaç: 
https://agora.xtec.cat/ceipjosepgras/general/memoria-i-balanc-dels-serveis-de-
lampa-pel-curs-2020-2021/ 
El resultat del balanç és gairebé zero, donat que les despeses dels serveis són molt 
elevades i els ingressos molt inferiors, sobretot el menjador i l’acollida, i si no fos per la 
subvenció de l’Ajuntament no podríem fer front a les despeses globals dels serveis de 
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https://agora.xtec.cat/ceipjosepgras/general/memoria-i-balanc-dels-serveis-de-lampa-pel-curs-2020-2021/
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l’AMPA. A la memòria s’explica el detall dels serveis prestats i de la mitjana d’usuaris de 
cada servei, així com les activitats i el treball dut a terme per la Junta de l’Ampa el curs 
passat.  
Andrea aprofita per a comentar que amb la quota de material es compra tot el material 
que es necessita a l’escola de manera agrupada, i per tant, que des de l’escola no ens 
haurien de demanar que portem material (carpetes, llibretes, fulls, colors, llapis,...etc.) 
ja que està inclòs en la quota que paguem.  
Es comenta que hi va haver una confusió en el missatge que es traslladava en el moment 
de fer la inscripció via web de MEV en relació amb si volies ser soci o no de l’AMPA, i 
que per això moltes famílies no han pagat la quota de l’AMPA aquest curs. Tot i que 
després vam passar un missatge aclaridor, i algunes famílies s’han fet sòcies, encara en 
falten. Es proposa que a l’Assemblea de fi de curs, quan s’aprovin les quotes per al curs 
vinent, la quota de l’AMPA vagi juntament amb la quota de material. Per facilitar la 
tramitació dels pagaments i per evitar confusions. 
Es comenta que el procés d’inscripció per la web de MEV ha estat una mica complicat. 
S’explica des de la comissió gestora que d’aquesta manera aquest curs estem tenint més 
control i menys impagats. La inscripció es realitza el primer any, i els propers cursos ja 
només serà actualitzar, ja serà més senzill. 

 
4. CONSTITUCIÓ I APROVACIÓ DE LA NOVA JUNTA:  

Es presenta la composició de la nova Junta de l’AMPA per al curs 2021-2022: 

 Presidenta: Anna Almeda 

 Secretària: Natàlia Monràs 

 Tresorera: Andrea Oyarce 

 Vocals: Tai Pérez, Xose Càzeres, Núria Carrera, Mònica Montfort. 
L’Anna, l’Andrea i la Núria manifesten que aquest és l’últim curs que es poden 
comprometre a estar a la Junta de l’AMPA. 
S’aprova la constitució de la nova Junta per unanimitat. 

 
5. SERVEI DE MENJADOR: 

Es comenta que des de la llar d’infants han fet arribar una carta al càtering del 
Casal per que els menús eren poc adaptats als més petits. Són menús per a nens 
i nenes més grans.  
Es comenta que si es detecten mancances o propostes de millora que seria bo 
recollir-les i fer-les arribar a la cuina de l’escola del Casal per veure si es pot anar 
millorant allò que ens sembli poc adequat.  
Poc a poc també s’hauria d’anar notat millora en el servei de menjador, a les 
estones que estan els infants, ja que ara comptem amb una coordinadora que 
està al menjador que ha posat MEV. 
 

6. EXTRAESCOLARS: 
S’explica que les activitats que finalment s’estan oferint són les que es detalla a 
continuació: 
També s’explica que hi ha d’haver un mínim de 8 infants per a poder obrir grup, 
i que si les famílies tenen alguna proposta per al proper trimestre, que ens la 
facin arribar, però que s’han d’assegurar que siguin un mínim de 8 per que es 
pugui tirar endavant. 



 
 

7. TORN OBERT DE PARAULA:  
- En el torn obert de paraula l’Anna explica que s’ha ofert el Casal de Nadal, 

que s’ha enviat per watts a les famílies i està penjat al web. Les inscripcions 
son aquesta setmana. Els darrers anys també s’ha ofert i no ha acabat sortint 
grup per a tirar-lo endavant. A veure aquest any què passa.  

- Una mare pregunta si fan llengua castellana a l’escola. S’explica que aquest 
tema s’hauria de preguntar més específicament a l’escola com ho estan fent, 
però per el que sabem els assistents, a partir de primer si que veiem que 
treballen la llengua castellana, en els projectes que fan i a partir de 4rt també 
com a assignatura. 

 
I no havent més temes per a tractar, es dona per acabada l’assemblea general 
d’avui a les 17,30h. 

 
 

 
Aixeca acta: Núria Carrera, vocal de la Junta de l’AMPA: 
 
 
 
Vist i plau , Anna Almeda,  presidenta de la Junta de l’AMPA: 
 
 
 
 

 Sant Llorenç Savall, a 30 de Novembre de 2021. 
 
   

 
 
 
 


